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ROADSHOW PHARMING OF MR. DE VRIES CEO op 04/112017 Lille. 
Goedenavond allemaal 
Hier is het verslag van vanmiddag. 
Deze zal feitelijk zijn, zonder toe te voegen van mijn kant noch van mijn persoonlijke mening, 
ik zal vasthouden aan wat er precies is gezegd 
middag. 
Bedankt dat je me hebt gecorrigeerd als je denkt dat ik het mis had op deze CR of dat jij de 
fout hebt gemaakt 
interpretatie is anders (voor de aanwezigen) 
Vergeef alstublieft mijn spellingfouten die ik ongetwijfeld veel zal zijn, maar gezien 
het ongeduld van de kameraden, ik zal niet op deze tekst slapen voordat ik hem stuur. 
Je zult merken dat de vragen zijn genummerd, ik heb een aantal soortgelijke verzameld, 
veel 
antwoorden zijn inherent aan een reeks vragen. 
Devries kon sommige vragen niet beantwoorden, niet vanwege een gebrek aan respons, 
alleen dat hij 
kan bepaalde cijfers of feiten communiceren (bij wet ...) Zoals het aantal patiënten dat in 
2017 wordt behandeld 
in de VS. 
Bedankt voor het begrip dat tussen het zeer snelle Engels van Mr. Devries, de antwoorden 
in het Frans / Engels, 
en het snelle staccato van de lyrics, kan het zijn dat ik bepaalde details heb weggelaten. 
Bedankt aan Paratech / Vincent voor 
zijn hulp voor deze CR. 
Qq-afkortingen om de voortzetting te vergemakkelijken. 
R: = Beantwoord na een vraag 
Nvt = Niet als vraag benaderd (of ik had geen tijd of geheugen om het te schrijven) 
Crz = Medoc van Shire. de cinryse wat! 
Sfi = Sanofi. 
Nppr = De heer Devries en zijn personeel kunnen de vraag niet beantwoorden. 
RC = Ruconest. 
PH = Pharming 
PRFX = profylaxe 
De heer D = de heer Devries. 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Dit is waar het begint. 
 
Veel leesplezier. 
Organisatie vanuit elk oogpunt aan de top, en zeer eenvoudig contact met de heer D en zijn 
personeel. Met dank aan David om dit te organiseren, evenals aan Daniel die het parkeren 
heeft gefaciliteerd. 
Ik zal beginnen met het geven van de twee belangrijkste boodschappen van de heer D., die 
veel antwoorden geeft 
vragen in feite. 
 
Het eerste bericht is: 
Houd je titels !!! Door dit feit zal het zweven verminderen !!! Vermijd ze op de markt te 
brengen, de beste rust om te komen, dit is nog maar het begin. Dit verzoek is voornamelijk 
om een ??OPA te vermijden die kan van feest tot feest worden gedaan. Er zal turbulentie 
zijn !!! En het is normaal !!! 
Een inkoop van aandelen door PH kan niet plaatsvinden, zolang de schuld bestaat. Ook 
geen dividenden, 
voorkeuren voor R & D voor toekomstige producten. 
Het tweede bericht is het principe van bediening en commercialisering van de RC, evenals 
hoe de RC handelt. 
PH, klein bedrijf 145 medewerkers, ingezet in Nederland, Frankrijk, VS, Israël 
45 medewerkers in de VS voor de commercialisering van de RC. 
COSTS MASTERED, en zullen afvlakken, zullen niet meer stijgen (in relatie tot Q3) 
Winsten stijgen sinds het begin van het jaar en voorspellen een sterkere stijging. 
De marktniche, geselecteerd op AOH, is gemakkelijker door te dringen dan een 
zogenaamde "gewone" ziekte, op dat is de positionering van veel grote pharma. Deze niche 
bevindt zich in de ontwikkelingsfase een goed niveau bereikt, met goede resultaten in het 
derde kwartaal. 
De resultaten van Q3 zijn te danken aan het werk van de verkopers en niet aan het tekort 
aan geneesmiddelen van concurrenten. 
RC te gebruiken door PH tot 2026 PH = $ 100 miljoen schuld, terugbetaalbaar in 4 jaar per 
district / jaar PH = 38,6 miljoen in pocket, geen verdunning van huidige titels, alle titels 
bevatten ook BS. 
Geschiedenis van de partners, afgemaakt door Valéant. Aanvankelijk werd Valeant als een 
goed ervaren partner, maar dit is alleen aan de voorkant omdat binnen grote 
herstructurering, reductie van kosten, en de RC opgeslagen op het wijnhuis, zonder enige 
promotie van de zijde van Valeant. 
PH's overname van Valiant's RC-distributie is een heel goede zaak, omdat PH nu kan 
ten slotte de RC correct promoten. Het team dat is opgericht in de VS is een sterk team, met 
goede input en sterke ervaringen op de drugsmarkt. Deze organisatie is verfijnd, waar 
Q3 resultaten. 
Moeilijk te koop, maar beheerst gezien de behoefte van Valeant in contanten. Slechts één 
product op de markt is gegaan naar PH, de CR voor de behandeling van crises. Een 



aanbetaling van BLA-profylaxe komt binnenkort Volg andere medicijnen voor Pump, Fabry, 
PUMPING DISEASE in ontwikkeling, en dit zal de groter inkomen als het doel behaald is. 
Fabry op de tweede positie, AOH op de 3e plaats. 
PH werkt om klantentrouw te bouwen en artsen en patiënten beter te informeren over het 
gebruik van RC. 
De commerciële aanpak is als volgt, en dit is het belangrijkste voordeel van PH ten opzichte 
van concurrenten. Concurrenten pleiten voor 104 injecties per jaar, (2 / week), maar dit is 
geen garantie voor patiënten geen crisis hebben. (dus benadering met profylaxe), dus 
patiënten gebruiken de Crz bijvoorbeeld en moet ook medicijnen bereiden in geval van een 
crisis, dus in feite twee behandelingen om te voorspellen, profylaxe en medicijnen voor 
epileptische aanvallen. = Jaarlijkse kosten = $ 1 miljoen per jaar / per patiënt. (2 doses / 
week) 
Een week behandeling per crz = $ 12.000 (en voeg medicijnen toe in geval van crisis) 
Een schot RC = $ 10.000 Met behulp van de RC FDA in de huidige versie PH verdedigers bij 
de nadering van een crisis, neemt de patiënt unedose RC, die de crisis zal voorkomen en de 
bescherming van een toekomstige crisis voor een periode minimum van 3 dagen. Co = 
400.000 $ per jaar. (Dit is voor gemiddeld 40 HAE-aanvallen per patiënt / jaar, dus 40 CP / 
jaar genomen) De ziekte van Pompe staat op de ontwikkelingslijst en zou de grootste CA 
moeten genereren. Het voordeel van PH met konijnen is duidelijk, als de alfa- glucosidase 
van nature in de melk deslapines, terwijl voor de huidige bloedproducten concurrenten, duurt 
het lang proces couteuxpour maken deze alpha glucosidase. Er is maar één product op de 
markt voor de ziekte van Pompe en het is potentieel gevaarlijk (Sanofi? ...). Dat zou NIET 
het geval moeten zijn voor het toekomstige product van PH, gezien de oorsprong. 
(Konijnenmelk, wat erg goed is op het niveau van immunologie voor de patiënt). 
FDA-bescherming? NEEN !!! De FDA is vereist om de medicijnen die nodig zijn goed te 
keuren, de auxUS patiënten hebben enorme mogelijkheden om actief écouter.PH zijn voor 
patiënten, en geeft vaak gratis DOSES, PH zeer responsief en vele plusprésente, bekend en 
probeert om klantentrouw op te bouwen, door aan te tonen dat de RC beter is dan de 
concurrerende producten.Ook, de konijnen zijn ultra-behandelde goederen, PH dacht aan 
een reserve van sperma om de kwaliteit te garanderen. De konijnen komen uit 
Nieuw-Zeeland wit, een grote melkproducent. De kwaliteit van de melk is gebaseerd op de 
race van konijnen, dus PH beschermen zijn toekomst door het houden van sperma voor de 
toekomstige generaties van lapins.PH "groter is dan" de markt, en een betere artsen en 
patiënten te informeren, terwijl het werken voor bouw geduldige loyaliteit. (Free doses, uitleg 
aan investeerders, artsen en patiënten met roadshows) 3 doelpunten voor PH-omroep Max 
RC-Ontwikkel andere producten partenaires Voici-Zoek naar de grootste, die de zijkanten 
niet slecht vragen hieronder. 
 
1 °) - Aan welke ziekten werken wetenschappers van PHARMING? Tijdschema voor dit 
onderzoek? Fasen I en II A: Reactie bovenstaande timing te pompen het eerste halfjaar van 
2018 advertentie naar venir.Emploi in subcutane en intramusculaire injecties RC snel, fase II 
/ III Fase voorziet geen ontwikkeling of derecherche preklinische vereist voor de RC voor 
subcutane, zo leven PH II en PH 3éventuellement.Développement een RC meer 
geconcentreerd product, intra- veneuze, dus geen Phii / III voor deze nieuwe !!! de rest kan 
niet antwoorden (nppr) . 
 



2 °) - zoekacties? Wanneer ziet u een klinische introductie in Pompe en de ziekte van Fabry 
voor? Beantwoord hierboven. Eerst pomp dan Fabry. 
 
3- °) Hoe lang is de BLA-aanbetaling gepland? Ruconest? R: voor Q4, toen 
nppr.Naissmoins, gerapporteerd als zeer succesvol bij de FDA. De heer D schat een succes 
van 50% in voor een positieve respons. (NU begrijpen dat het NIET MEER KUNNEN 
ZEGGEN !!!) De BLA is principalementrédactionnelle dergelijk geval, het product dat heeft 
zijn preuves. 
 
4 °) -Wat zijn de vooruitzichten voor de toekomst en de volgende stappen voor de pijpleiding 
au voorbij de Roconest? op welke tijdspanne? Antwoorden hierboven. 
 
5 °) - Wat zijn met name de vooruitzichten en de volgende stappen die moeten worden 
genomen met betrekking tot de mogelijke verlenging van de behandeling van acute 
pancreatitis? op welke termijn? N / A 
 
6 °) -Het Ruconest kan het halve vereisten HAE importantehausse gezien de prevalentie van 
de ziekte en het geneesmiddel productiefaciliteit en het gebruik Inde twee richtingen (crises 
en profylaxe)? a: Nee, maar reageerde demonstratie grafiek die RC is veel efficiënter dan 
haar concurrenten, bij de behandeling van epilepsie en prophylaxie.Shire beseft dat Cinryze 
wordt overschreden, en pogingen om verder onderzoek naar de Lanadelumab 
(Machinchose)  
 
7 °) -Ambition Pharming: Blijf nog Bio of uitgegroeid tot een grote pharma een:? uitgegroeid 
tot een biotech "succesvolle" dat de winst genereert met zijn eigen producten, evenals 
qu'endistribuant / met andere producten onder licentie . (Europe / USA) Dit is voor een 
2021.Pharming horizon wil groeien op het eerste, uitgegroeid tot een groot farmaceutisch 
bedrijf is nog niet dansl'objectif. 
 
8 °) -Heeft Pharming Group heeft of zal een oplossing voor hebben schildklierbehandeling? 
N / A 
 
9 °) - Concurrenten: Is Sanofi ook een concurrent op de HAE-markt met Danazol? Wat is 
hun inkomsten? Ontwikkelen ze een nieuw geneesmiddel voor HAE? N / A, lees hierboven 
voor het verschil tussen RC en concurrerende producten.  
 
10 °) - Koopt u bedrijven met een hoog potentieel? Zo ja, welke medische specialiteit? 
Eigen? R / JA, we zoeken ook partners. U hebt het gehad over andere drugs dan die van 
pharming, kunt u ons meer vertellen over deze mogelijke verdeleractiviteit? R: zie hierboven. 
En licentie-aankoop om de winstmarge te vergroten, gebruikmakend van de huidige 
marketing die is opgezet bij US.PH en constant op zoek is naar kansen. Zeer actief op dit 
gebied. Vervolgens: NPPR. 
 
11 °) - Hoeveel schat u tegen 2020 op het aantal patiënten? Op de FDA-conferentie over 
HAE wordt het percentage geschat op 1 op 10.000 en 1 op 50.000. dit percentage is zo 
breed? R: 1 op 25.000 is het bereik van de tarieven even breed als de ziekte nog niet goed 



bekend is en gediagnosticeerd met artsen of patiënten, maar sinds PH informeert met zijn 
team, dit Het zou beter en beter moeten worden gediagnosticeerd. Daarom zal de omzet die 
waarschijnlijk voor alle producenten van geneesmiddelen tegen HAE zal moeten veranderen 
van 1 miljard naar 2 miljard per jaar. De progressie van pharming in deze niche bevindt zich 
in een duidelijke evolutie en moet constanter worden, het belang van de markt die eraan 
komt. 
 
12) - Tijdens deze FDA-conferentie over HAE lijkt het erop dat veel patiënten moeilijkheden 
ondervinden bij het hebben van een HAE-diagnose, wat schrijft u toe aan dit gebrek aan 
kennis van artsen? deze ziekte? Doe je er iets aan om deze ziekte meer bekend te maken 
bij artsen in de VS? A: JA, en in grote mate, het opgerichte team doet geweldig werk, en 
bovendien geeft het principe van het gebruik van de CR PH een netto De US OHV-markt 
groeit snel, maar blijft zeer concurrerend gezien de geschiedenis van producten die al 
bestaan ??en bekend zijn bij patiënten. De CRZ heeft een groot marktaandeel, maar PH 
werkt aan een betere kennis van de RC. 
 
13 °) - Parallel aan ontwikkeling HAE RUCONEST / Op een markt van + 300 000 
ziekenhuisopnames / jaar, waar geen behandeling is goedgekeurd .... Waar ben je op de 
ontwikkeling van acute pancreatitis? Zou een partnerschapsovereenkomst wenselijk zijn om 
de zaken te versnellen? N / A 
 
14 °) - om de studie in Zwitserland over de nefrologische toepassing van Ruconest aan te 
pakken. Tussenresultaten worden verwacht in februari. Hoe zit het met de doelmarkt en de 
klinische vooruitzichten? N / A 
 
15 °) - Hoewel rucon in dit stadium meer "veilig" is dan andere geneesmiddelen op de markt, 
zijn er geen patiënten of artsen vrees, een certainepeur met betrekking tot het feit dat de 
gebruikte eiwit (C1 remmer) betreft de konijnen transgéniques.Il melk angst ten opzichte van 
de gebruikte techniek en niet in éventuellementallergique konijn. Als dit het geval is, en 
aangezien alle geneesmiddelen die door uw bedrijf zijn ontwikkeld, op deze techniek zijn 
gebaseerd, kunt u ons vertellen of er stappen zijn ondernomen, zult u door uw bedrijf 
worden ondernomen om te verzekeren dat patiënten worden 'opgeleid' zoals doctors.R: het 
kost 1,5 ton bloed om een ??patiënt / jaar te behandelen ... PH-konijnen produceren elke 
dag 200 ml melk, wat 1,5 dosis RC geeft ... PH "leidt artsen" en patiënten op.  
 
16 °) -Waarom voorziet het in de injectie van Ruconest subcutaan (jaar en semester 
beschikbaar?) Beantwoord boven  
 
17 °) -bij een poging van OPA welke aanbieding zou u voldoening geven, hoeveel Denkt u 
dat de waarde van depharming.N / AS wilt u een aankoop voorstel (vriendelijke OPA) door 
een grote farmaceutische groep? Waarom niet waarom: hoeveel denk je dat Pharming en al 
zijn nuggets? A: NOMr De Vries hij is al benaderd voor een vriendelijke overname. NPPR !!! 
Wat zijn de risico's? van een vijandige overname ondanks de relatieve bescherming van 
Nederlandse bedrijven? Plan anti OPA? R: Plan anti OPA = HOUD UW TITELS !!! (En nog 
veel meer kopen ...) Daling drijvend houden van de chaudLoi anti stuwkracht aan USLoi in 
het Country BasBeaucoup van roadshow met investisseursNppr voor de rest, geen goed 



gedefinieerde aandeelhouders, behalve Engels onlangs (POLAR CAPITALLLP) en PH die 
heeft portefeuille 140 miljoen effecten. 
 
18 °) - Wat zijn de financiële milieufactoren om een ??aandelenconsolidatie te 
rechtvaardigen? Is het mogelijk om aandelen te groeperen om Pharming uit de status van 
PennyStock te halen en zo het fundamenteel verloop te stabiliseren en zo de limiet te 
beperken? manipulatie coursR: geen groepering !!! geen AK envisagée 
 
19 °) -Envisagez u een dividend aan aandeelhouders a: Nee, belast dividenden, onderzoek 
is niet belast, het plan is om door te gaan niet meer te redden schuld, terwijl u investeert in 
ander onderzoekIn het geval dat uw bedrijf de komende jaren winstgevend zou moeten zijn, 
de wil van de Nederlandse overheid is de belastingheffing op dividenden van Nederlandse 
bedrijven ongepast om het dividendbeleid van uw bedrijf te beïnvloeden? A: Dividenden 
worden belast. Om verliezen te voorkomen, worden de winsten opnieuw geïnvesteerd in R & 
D omdat deze niet worden belast. Bovendien, gezien de noodzaak om de schuld terug te 
betalen, doet de wet dat niet wetend hoe je dividenden moet betalen. Weet ook dat met de 
BS (op 0.289), de CR van de volgende Q negatief zal zijn, maar dit is slechts een 
boekhoudkundige waarde (erg ingewikkeld om je de vrienden uit te leggen, het is een 
financiële regeling ...), terwijl het bedrijf winst zal maken. 
 
20 °) - Wat is het aandeel van alle personeelsleden? Vraag van persoonlijk rentebeleid. 
Hoeveel procent zou Pharming zijn eigen aandelen kunnen terugkopen om het aantal 
aandelen te verminderenR: Totaal 140 miljoen aandelen voor PH, de rest wordt niet 
meegedeeld (N / A) Schulden afgewikkeld in 2021 !!! Het geld zal worden verminderd van 16 
miljoen in 2017 en 8 miljoen in 2018, de reden is een steeds lagere terugbetaling van de 
schuld. 
 
21 °) - Het tekort aan producten van onze concurrenten is het slechts tijdelijk? is er een 
risico dat de concurrentie instort zodra de productie van de concurrentie hervat wordt? De 
resultaten van Q3 houden geen rekening met het tekort aan medico-concurrenten. Dus we 
verwachten een Q4-explosie en RC veel beter dan de concurrenten omdat NONSANGUIN. 
 
22 °) Heb je ooit gedacht aan een toenadering met Sanofi? Sanofi afwezig in de aoh maar 
alleen in de ziekte van Pompe. Als u de klinische proef in Pump start, riskeer dan niet boos 
te zijn op de Sanofi-chemie die RuconestR produceert: zeer goede vraag. IFC 
waargenomen PH zeer sterk voor de rest NPPR behalve dat IFC mag niet contrele RC, 
gezien de kwaliteit van RC. 
 
23 °) -Pharming wordt genoteerd op Nasdaq in oktober, zou het mogelijk dat ze vertrekt in 
oktober voor de Nasdaq en zou dus profiteren van een betere zichtbaarheid, lijkt mij. N / A24 
°) - Wat zijn de aandelen van het kapitaal van het topmanagement en hebben ze deze 6 
laatste maanden verhoogd. Vraag van de implicatie. R: antwoord hierboven. PH heeft 140 
miljoen aandelen en BS. 
 



25 °) - Kunt u ons vertellen over uw handelsrelatie met het Amerikaanse leger? N / A26 °) - 
Wanneer het Chinese partnerschap vruchten zal afwerpenN / A en NPPR27 °) - Zou is het 
mogelijk om de Russische markt te penetreren? N / A 
 
28 °) - Denkt u aan een alliantie? Of andere partnershipsZie hierboven. 
 
29 °) - Wat zijn uw verwachtingen voor het komende jaar in termen van productie en verkoop 
van Amerikaanse Ruconestals, in Europa en in de rest van de wereld? Maar PH werkt met 
artsen en patiënten. PH vertrouwen, communiceren met verzekeringsmaatschappijen, RC 
neemt marktaandelen? PH zeer responsief in communicatie is essentieel dutravail huidige 
en verleden dat de omzet van Q3, geen tekort aan CRZ. 
 
30 ° gegenereerd) -Shire ontwikkelde een ander geneesmiddel dat cynrise op HAE, de 
Lanademulab, kunt u zeggen meer nousen over de positionering van het nieuwe 
geneesmiddel in vergelijking met Ruconest een:? dit dessusPH niet bang om Shire voor 
lanademulab omdat dit blootstelt de patiënt een product uit plasmasanguin, meer voor de 
prijs is zeer hoog, RC overblijfselen een veel goedkopere oplossing en is levensvatbaarer 
PHH wil zijn klanten behouden, RC van konijnen, immunologieniveau RC profiteert van een 
techniek die meer dan 15 jaar voorsprong heeft op concurrenten. Zelfs de lanademulab, de 
laatste van Shire voor HAE, is niet competitief. 
 
31 °) - Zal de huidige sterke vraag naar ruconest blijven gedurende 2018 of was het vooral 
te wijten aan concurrentieproblemen? a: het zal de komende jaren prochaines 
 
32 ° -répartition van de omzet verder) door gebieden géographiquesN / A 
 
33 °) -Hoe snel en hoeveel shoulds Pharming schaal tot 50 procent van de markt met 
Ruconestincluding prophylacticN handvat / A 
 
34 °) -Wij goed visie op het potentieel van CA voor Ruconest aan de andere kant, hebt u een 
visie op wereldwijde risico's die de verwezenlijking van verkoopdoelstellingen kunnen 
dwarsbomen? A: Vechten tegen de markt. Shire erg groot en krachtig, maar PH actief in het 
beter om de RC te herkennen, die wordt herkend als een beter product. 
 
35 °) -Mevrouw Devries, u lijkt absoluut zeker van de overeenkomst van de FDA voor de 
ruconest, of in Is deze risicoanalyse het risicoreductieplan dat ik voor ogen heb: risico 1: het 
gedrag en de beslissing van de FDA. Risico 2: het gedrag van uw concurrenten - vermogen 
van deze tot influencerRisque 3: het vermogen om de macht in het geval van validatie 
verstrekken en de markt (belasting / indus Capa maar aussicapacité financiële) risico 4: het 
product en de doeltreffendheid ervan intrinsèqueRisque 5: zware afhankelijkheid van 
Ruconest - diversificatieplan / bijbehorende timing en financiële haalbaarheid (dwz AK? 
Redemption?) A: Zie hierboven voor marketing / gebruik van de RC. En FDALe konijn melk 
kan worden ingevroren voor een periode van drie jaar en PH heeft een strategische reserve, 
met een capaciteit van maximaal een stijging van de snelle ontwikkeling, indien nodig in het 
geval van depénurie médicaments. 
 



36 °) Wat is het maximum aantal Flessen ruconest die momenteel pharming kunnen 
produceren? N / Is het genoeg voor de markt? A: NEE, als de hele markt verzekerd moet 
zijn door PH en de RC. Maar vergeet niet de bevroren melk en unecapacité van bijna 
onmiddellijke verhoging van de productie gezien congelé.quelle melk strategische reserve is 
de huidige productiecapaciteit en de ontwikkeling tijdens de huidige behoeften en 
venirQuelles zijn gemiddeld in termen van capaciteit AC-stroomcentrales evenals 2 
fabrieken enconstruction.Ik begrijp het en ik spreek een beetje Nederlands en ik zag op de 
IEX-forums dat pharming de productie zonder problemen kon verdubbelen of zelfs 
verdrievoudigen. Die zou dus beperkt blijven tot 20 miljoen * 3 (indien verdrievoudigd) 60 
miljoen MAX per kwartaal, de tweede vraag zou dan zijn om te weten wat de tijd zou zijn die 
nodig is voor de tweede productie in Nederland. kan operationeel zijn. (Tien maanden maar 
naar mijn mening nog te bevestigen) .In de wetenschap dat "werken" al begonnen, wanneer 
zal het systeem operationeel? A: Vergeet niet dat de productie snel door sFile rest kan 
worden verhoogd nppr. 
 
37 ° ) -Als de twee operatiekamers planten, zult u uw samenwerking met Sanofi doorgaan 
laproduction? N / A 
 
38 °) -U verwachten dat deze productie Ruconest te verhogen voor wat timing? de twee 
bouw installaties zijn gepland voor wanneer? is het gepland om een ??5e fabriek te bouwen 
binnenkort? R: gedeeltelijk boven, Beide fabrieken zijn al in aanbouw N / A op 5e plant. (b 
antwoord verder, zie laatste vraag, als ik me goed herinner, is deze 5de fabriek al in 
aanbouw in China ....)  
 
39 °) - Wat zijn de fabricagetermijnen voor Ruconest? Als 8 maanden kunnen worden 
verminderd volgens het verzoek R: Kleine vertragingen, capaciteit van twee weken. Dit is 
onlangs gebeurd in Frankrijk, met een toegenomen vraag aan het einde van juni en een 
oplossing voor midden juli. Dus erg reactief. 
 
40 °) - Is het opzetten van een plant schadelijk gezien het gemiddelde salaris in China en de 
prijs van Ruconest? (Voor de behandeling !!!) N / A 
 
41 °) - wat is de huidige productiecapaciteit en de evolutie ervan in vergelijking met de 
huidige en toekomstige behoeftenR: Antwoord hierboven. bevroren melk, bedieningsgemak 
van produit 
 
42 °) Ken je non-bloedproducten in ontwikkeling door concurrenten en quelhorizon denk je 
dat de inzameling van bloed kan worden uitgebreid tot derde landen "uit Amerika" 
pourcompenser tekort -Als ja mogelijkheid van het blokkeren door een Amerikaanse lobby 
Ruconest.R: Alleen RC is niet sanguin.Pas blokkades door lobby. 
 
43 °) -De tekort aan producten van onze concurrenten is het gewoon tijdelijk? welke 
middelen en délaisde productie die zal worden uitgevoerd om de vraag te voldoen? A: 
Tijdelijke zeker ja, maar gezien de moeilijkheid van het verkrijgen van plasma ... Voor de rest 
zal dessus. 
 



44 °) -Mijn vragen te beantwoorden heeft betrekking op de aangekondigd project van de 
bouw van de twee fabrieken. De geplande in China is heel goed ontworpen. Aan de andere 
kant intrigeert de fabriek die gepland is voor P.B.s een beetje. Wat is exacte veiligheid? zal 
het zijn om de productie volledig van A tot Z te beheersen? of slechts een deel van de 
productie wetende dat Sanofi op dit moment verantwoordelijk is voor de zuivering en 
eindverpakking (tenminste als ik het goed heb begrepen ...)? Dit is een grote investering, 
misschien een beetje voorbarig? of, misschien, een testaankondiging bedoeld voor 
potentiële kopers (Sanofi, Shire, etc.). Misschien ook om het onderhoud van het bedrijf en / 
of haar personeel in Nederland te garanderen in geval van inwisseling Nvt (schade! ...)  
 
45 °) - is het waarschijnlijk dat Pharm zal breken ruconest voorraad vanwege de zeer hoge 
vraag, of zullen de nieuwe fabrieken operationeel zijn vóór dit risico.R / Bevroren melk en 
strategische reserve plus een zeer snelle implementatie in geval van een tekort. Dag 
aulendemain. 
 
46 °) -Wat zijn de investeringen die nodig zijn om de tijd die verstrijkt tussen het herstel 
Dulait van konijn en conservenindustrie drugs terug te dringen? A: aucuns 
 
47 °) -A welke datum denk je dat pharming in nettowinst: de heer D schat dat PH al winst 
maakt. Op de 2021 horizon schuld 100 miljoen momenteel euroscontractée zullen worden 
verwijderd .MR D stelt dat er geen dividend (of terugbetaling de maatschappij, als ik me niet 
vergis ... **) kan êtreeffectué als PH zal zo'n schuld hebben. (** het lijkt mij dat PH het bedrijf 
TRM in het verleden al heeft gekocht)  
 
48 °) -Planning kan groeiverwachting voorspellen voor de komende jaren: omzet? NPPR! en 
vooral zeggen N / A 
 
49 °) -Pharming ze heeft geld om te gaan met de stijging van de productie A: JA !!!  
 
50 °) -Wat gevolgen (financieel) zou in totaal intrekking Obamacare voor patiënten die 
leruconest gebruiken? In geval van een botsing, zie je een verandering in de verkoopprijs 
van Ruconest A:? Aucun 
 
51 °) -Zijn forecasting Q4: een veelvoud van Q2 of Q3 NPPR een veelvoud van  
 
52 ° !!!) -Mr denken Devries je maakt je carrière af bij pharming group. zo ja, wanneer bent u 
van plan met pensioen te gaan? Nvt 
 
53 °) - Wat kan het nut van ons forum voor pharming zijn? Lees ons forum. De heer De Vries 
heeft een groeiende interesse in onze gemeenschap van aandeelhouders. Waarom zou u 
niet voorstellen om hier een link vanaf de Pharming-site te plaatsen? Veel aandeelhouders 
wonen niet noodzakelijk het Boursorama-forum bij, zijn niet op de hoogte van het bestaan 
??van dit forum en dit zou het voordeel kunnen hebben mensen aan te trekken die 
geïnteresseerd zijn in de fundamenten van het bedrijf, die hebben genomen tijd om de 
pharming-site te bedienen, althans beduidend meer dan op forums Boursorama (niet 
moeilijk) overgroeid met verbittering en kinderen? Dit kan betekenen dat ik delen van het 



forum enanglais moet vertalen (ik kan u met veel plezier helpen) .Wanneer we een groot 
Frans aandeel hebben, kunnen we dan een Franse versie van de site PHARM hebben 
(althans het belangrijkste nieuws) A: HET GEBRUIK IS OM U TE BEGRIJPEN DAT U UW 
TITRESBIEN IN HET HEEL HOUDT !!! Ja, Mr D leest het forum, alleen het publieke deel. 
(Grote glimlach van zijn kant ...) De twee resterende vragen, N /A. 
 
54°)- Een subsidie ??voor ons Franse forum is het mogelijk om de kwaliteit van de website 
te verbeteren N / A 
 
55 °) - Sinds de distributie / productie / ontwikkelingsovereenkomst die in 2013 met SIPI 
werd gesloten, wat is de situatie? met China, betreffende: a) de marketing van Ruconest in 
China op invoervergunning Pharmingb) de overdracht door Pharming van haar 
technologische platform (dwz productieproces) van Ruconest naar SIPI, de grootschalige 
productie van Ruconest door SIPI voor een commercialisatie van u Ruconest ter wereld 
dankzij het marketingnetwerk van SIPI.c) ontwikkeling, productie en marketing van nieuwe 
producten voor SIPI, gefinancierd door SIPI op basis van het Pharming-technologieplatform, 
helpt uw ??Chinese partner u? om zich te ontwikkelen in Azië? A: De samenwerking is op 
lange termijn strategisch met China, het ligt op schema, RC zal op de Chinese markt worden 
voorgesteld.Geeft lager voor de productie, en PH hoopt eerder resultaten dan verwacht. zal 
niet meer zeggen ... 
 


